
Møtereferat 08.10.2023 
Til stede: Lise, Marion, Torleif Einar, Reidun, Heidi og Kristina 
Styremøte ca annenhver måned. Setter opp flere styremøter ved behov.   
 
Neste styremøte i januar 
 

 

SAKER  

Sak 14/23 Valgkomite 

• Spørsmål fra medlem om at en i valgkomiteen er inhabil. 

• Lise har ringt til NIF. Blir fortalt at det ikke er noen regler på dette.  

• Styret er samstemt om at det ikke er inhabilitet fordi årsmøtet velger styret og valgkomiteen kun innstiller.  

 

Sak 15/23 Økonomi klubbstevne Brenno 

• Går godt i overskudd.  

• Vurdere å kjøpe eget lydanlegg?  

 

Sak 16/23 Evaluering klubbstevne 

• Fordele oppgaver på dugnadsliste, men listen blir ikke fulgt godt nok. 

• Forbedring  - printe ut å henge opp dugnadslista. 

• Liste over hvem som skal hjelpe til med å rydde etter stevnedagen. 

• Mange små arbeidsoppgaver som må fordeles bedre.  

• En bør ha hovedsvar for kiosk, flaggritt, premieutdeling o.l. 

• Tilbakemelding – ønske om flere sløyfer.  

• Ønske om offisielt stevne til neste år. I så fall sette inn en stevnekomite.  

• Søke før jul om offisielt stevne på sporti. Høststevne.  

• Enten lørdag 21. september eller lørdag 28. september.  

 

Sak 17/23 Årsmøte NIHF. 

• Burde stille noen fra Geysir på årsmøtet.  

 

Sak 18/23 Medlemskap 

• Hvordan kan vi få inn flere barn som medlemmer?  

• Må tap opp som en sak på årsmøtet. 

• Skrive mer på facebook om hvordan du kan bli medlem. 

• 900kr enkeltmedlem 

• 1100kr familiemedlem 

 

Sak 19/23 Juleavslutning 

• Leie Bakketun 

• Forslag: Mandag 27. november kl. 18 

• Først yoga deretter grøt og kos 

• Må ha påmelding 

• Juleavslutning Geysir – kommer informasjon om kvelden på facebook.  

 

Sak 20/23 Eventuelt 

• Endre terminlista – sette inn Lenekurs 

• Skal vi ha en instruktør i tillegg til Lene? Mathilde?  

 

Neste styremøte i januar  

  

 


